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§1 Mötets öppnande 

Ordförande Sina Tezel hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes. 
 
§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Tobias Berglund. 
 
§5 Godkännande av kallelse 

Kallelsen godkändes 
 

§6 Vårterminens mötestider 
Mötet beslutade att vårterminens resterande möten ska äga rum 18 mars 
klockan 13-15 samt 29 maj klockan 13-15 för årsmötet. 

 
§7 Meddelanden 



 
a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Daniel Solling och Aili Lundmark meddelade, 
 

att nämnden diskuterat det kommande firandet av språkvetenskapliga 
fakultetens tioårsjubileum. 

  
att fakulteten måste återbetala 6,2 miljoner på grund av underprestation på 
grundutbildningsnivå. 

 
att nämnden ska utse en arbetsgrupp för fördelningen av de strategiska 
forskningsmedlen och att denna arbetsgrupp är i behov av en 
doktorandrepresentant. 

 
att nämnden ska tillsätta en arbetsgrupp för utarbetandet av ett pedagogiskt 
program och att även denna arbetsgrupp är i behov av en 
doktorandrepresentant. 

 
att Centrum för multietnisk forskning och Programmet för studier kring 
Förintelsen och folkmord ska slås samman. 

 
att studieplanen för forskarutbildningen i semitiska språk med inriktning på 
assyrologi antogs. 

 
b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

Annie Mattson och Tobias Berglund meddelade, 
 

att nämnden diskuterat fördelningen av strategiska forskningsmedel. På 
förslag är tillskott till lektorers forskning, SALT:s verksamhet samt 
tillsättande av en professur i biblioteks- och informationsvetenskap. 

 
c) Doktorandnämnden 

Per Löwdin meddelade, 
 

att doktorandnämnden och de övriga fakultetsråden ska skriva  remiss på 
autonomiutredningen, Självständiga lärosäten SOU 2008:104. Mötet 
beslutade att den fullständiga utredningen ska skickas ut på HDR-listan.  

 
att Samhällsvetenskapliga doktorandrådet inkommit med en skrivelse om 
OH-avgifter i vilken ökad transparens efterfrågas. 

 
Sina Tezel meddelade att doktorandnämnden nu är utan representant från 
historisk-filosofiska fakulteten och att dessa platser bör fyllas. 

 
 
 



d) KVDU 
 Inga meddelanden. 
 

e) Områdesnämnden 
Christine Watson meddelade, 

 
att hon av nämnden valts till ny vice ordförande. 

 
att Områdesnämnden diskuterat budgeten som visar ett generellt negativt 
resultat för grundutbildningen men positivt för forskarutbildningen. 

 
att Områdesnämnden diskuterat genuscertifiering av utbildningar eller 
institutioner och att Områdesnämnden ska tillsätta en arbetsgrupp för vidare 
utredning av frågan. 

 
f) Nämnden för utbildning på forskarnivå, språkvetenskapliga fakulteten 

 
Christine Watson meddelade att NUF diskuterat ett projekt vars syfte är att 
effektivisera administrationen kring forskarutbildningen. Inom detta projekt 
ska NUF under vårterminen arbeta med att 1) utreda och definiera 
studierektorernas arbetsuppgifter, 2) effektivisering av blanketthantering, 3) 
utreda NUF:s uppgift inom administrationen. Under våren ska NUF även 
utreda ograduerade forskares fond. 

 
Mötet diskuterade vidare studierektorernas funktioner. 

 
g) Jämställdhetsgruppen 

My Svensson meddelade, 
 

att Jämställdhetsgruppen diskuterat den dåliga uppslutningen kring höstens 
utbildningsdag och att man konstaterat att liknande utbildningar antagligen 
får bättre utslag om de sker på institutionsnivå. 

 
att Jämställdhetsgruppen diskuterat revideringen av fakultetens 
jämställdhetsplan och upprättandet av en likabehandlingsplan.  

 
att Jämställdhetsgruppen diskuterat en ändring av gruppens namn till 
”Språkvetenskapliga fakultetens arbetsgrupp för jämställdhet och 
likabehandlingsfrågor”. 

 
att Jämställdhetsgruppen diskuterat genuscertifiering av områdets 
utbildning. 

 
 

h) Doktorandombudsmannen 



Per Löwdin meddelade att två handledare vid fysiska institutionen blivit 
dömda till dagsböter efter uppdagat tjänstefel i betygsnämnden vid en 
disputation.  

 
i) Institutionerna 

 
Historiska institutionen:  
Tobias Berglund meddelade att det rådande systemet där institutionernas 
prefekter kan ha lägre akademisk rang än professor har tenderat till att leda 
till spänningar mellan dessa två grupper. 

 
Institutionen för konstvetenskap/textilvetenskap:  
Ingela Wahlberg meddelade att man har svårt att få doktorandrepresentanter 
till olika organ på grund av att institutionen har få doktorander. 

 
Sina Tezel meddelade att vi måste se över våra doktorandrepresentanter då 
många framöver kommer sluta. 

 
Vid mötets diskussion påpekades vikten av ett informationsmöte för 
nyantagna doktorander vid Språkvetenskapliga fakulteten. 

 
j) SALT 

My Svensson och Annie Mattson meddelade,  
 

att SALT nu har en ny ekonomisk ordning där fakulteterna bidrar med 
pengar till verksamheten. 

 
att del två av workshopen om korpuslingvistik framflyttats på grund av 
Språkvetenskapliga fakultetens jubileumsfirande.  

 
att SALT framöver varje termin ska fokusera på ett tema som dock kommer 
belysas från alla inbegripna discipliners perspektiv. I höst kommer SALT 
arbeta på temat barndomsstudier. 

 
k) Rekryteringsgruppen, språkvetenskapliga fakulteten 

Maja Bäckvall meddelade att Rekryteringsgruppen är i behov av en ny 
doktorandsuppleant. Mötet beslutade söka vidare, företrädelsevis från annan 
institution än Institutionen för nordiska språk. 

 
l) Rekryteringsgruppen, historisk-filosofiska fakulteten 

Inga meddelanden. 
 
m) Övriga meddelanden 

Markus Saers meddelade om HDR:s ekonomi. HDR:s tillgångar uppgår för 
närvarande till 13 500 kr. Av dessa är 850 kr disponibla under våren genom 
verksamhetsbidrag, 3 860 kr uppbundna till IT-satsning, 2 950 kr kvar från 



höstens doktorandsymposium och 5 800 är balansöverskottet från tidigare 
verksamhetsår. 

 
Ingela Wahlberg meddelade att det pågår diskussioner om att ansluta 
textillärarutbildningen, som nyligen särskiljts från Institutionen för 
kostvetenskap, till Konstvetenskapliga institutionen. 

 
§8 Fakultetsgemensamma kurser 

Maja Bäckvall meddelade att doktoranderna inom Institutionen för nordiska 
språks doktorandförening uttryckt önskemål om fler fakultetsgemensamma 
kurser, specifikt en kurs i kvalitativa metoder. 

 
Vid mötets diskussion framkom att gemensamma metodkurser inom 
fakulteten vore önskvärt och att denna fråga bör diskuteras i Nämnden för 
utbildning på forskarnivå och fakultetsnämnden. 

  
 
§ 9 Förlängning för undervisning 

Sina Tezel och Annie Mattson meddelade att det uppdagats att Institutionen 
för lingvistik och filologi vid beräkning av prolongation för undervisning 
inräknat helgdagar. 
Vid mötets diskussion framkom att de flesta institutioner dock inte beräknar 
prolongationen så, samt att det är ett helt felaktigt förfarande. Christine 
Watson berättade att Nämnden för utbildning på forskarnivå är enig om att 
prolongation inte ska beräknas på så vis. 

 
Mötet diskuterade även förekomsten av att undervisande doktorander får 
ersättning i form av prolongation på utbildningsbidrag istället för arvode. 
Det framkom att detta idag är praxis trots att det är förbjudet. 

 
§ 10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 
§ 11 Mötets avslutande 
 
 
 
Uppsala 9/2 2009 
 
Vid protokollet:  Ordförande  Justeringsperson 
My Svensson   Sina Tezel  Tobias Berglund
   
  
 
 


